

## Styrelsemöte 4 Mars 2024

\*Närvarande: Robert Wikblom, Elin Holst, Lennart Karlsson, Fredrik Eljas, Martin Ogemar, Fredrik Vejgård och Mia Holmer

\*Föregående protokoll gås igenom

\*Trygghetsgruppen

-Har haft möte med Sisu och Leksand föregående vecka som vi får ta del av och kan utveckla.

-Värdegrundsarbetet kommer att initieras tidigare på säsongen.

-Policydokumenten kommer att revideras och får mandat av styrelsen att ses över av trygghetsgruppen.

\*u15 ska spela kvalspel om u16 regionserien

\*Ekonomi

-Likviditeten har varit ansträngd pga de höga resekostnader som kvalspelen medfört. Vi saknar en hel del pengar som fakturerats. LOK stödet kommer nu, bussen är såld, det är flertalet aktiviteter som är på G. Fredrik Eljas jobbar på med sponsorer inför kommande säsong.

\*Årsmöte blir i slutet av Maj

\*Övriga frågor

Hockeykola blir v27-28 i ishallen konceptet jobbas med av Lennart.

Vid pennan Robert Wikblom